

PRESSRELEASE 19.01.2017
Exhibitions & Live painting

Jan Arnold

G A L L E R Y

ARTIS.LOVE



#STREETARTPASSAGE
OPEN ARCHIVE



“OPEN ARCHIVE“

Opening Reception: Thu, Feb 9, 19-22h

Exhibition: Feb 10 - 28th, 2017

Hours: Tue – Sat, 13:00 – 19:00

Location:

frei_raum Q21 exhibition space,
MuseumsQuartier Wien,
Museumsplatz 1, A-1070 Vienna

Live art by

- Qback (DE)
- Boicut (AT)
- Fresh Max (AT)
- Jerson Jimenez (DO)

Sound

David Scheid Aka DwD (AT)
(Nonfunxion - RLR)

Artists (Archive)

- Maria Legat (AT)
- Ben Frost (AU)
- Deep Ink (AT)
- OZMO (ITA)
- Mandarina (AT)
- Paul Busk (AT)
- Tika (CH)
- Mafia (Irgalrga) (AT)
- Mr. Penfold (GB)
- Louis Weinberger (AT)
- Fefe Talavera (BR)
- Permanent Unit (AT)
- Grip Face (SP)
- Sebastian Schager (AT)

OPEN ARCHIVE (ENGL)

The intention of the exhibition #Streetartpassage - “Open Archive“ at frei_raum Q21 exhibition space MuseumsQuartier Wien is to revisit a selection of works international artists have created during their residences at #Streetartpassage Vienna. Since September 2008, more than 30 world renowned street artists such as Anthony Lister (AU), Invader (FR) and the local graffiti legend Busk (AT) - to name a few - have exhibited at the micro museum in public space at the back entrance of the world famous art complex. Curator Vitus Weh's concept of #Streetartpassage has been continued by different curators and taken over by Sebastian Schager (Artis.love) in 2015. Each artist visit is now accompanied by a solo exhibition at Jan Arnold Gallery in combination with the Q21Artists-in-Residence Program at MuseumsQuartier as well as a specially produced original screen print by LeapArt-Prints.com and other side projects. Also to be mentioned each year's Betonblumen mini-magazine release. All previously published issues will also be on display and for sale.

Of 30 pieces made by the artists for #Streetartpassage about dozen remained stored in proper conditions and will be displayed along side with new artworks being painted during the Exhibition at frei_raum. What this exhibition proposes is to allow the public to revisit works as well as to see the process of new work being produced. We invited four local street artists to work inside the exhibition room and give a chance to the audience to experience the process first hand. Each new Street Art pieces will be shown in public space rotationally during 2017 (elevator shaft at MQ-Exit Breitengasse). Also stay tuned for the #Streetartpassage residencies in June and the artist Lush Sux (AU) who will visit Vienna in July 2017. You will find more detailed information about this in time on www.janarnoldgallery.com

For more information please contact:
me@artis.love (SEBASTIAN SCHAGER)

+43 (650) 9993559

JAN ARNOLD GALLERY

Museumsplatz 1, MQ - Electric Avenue, A-1070 Wien
office@janarnoldgallery.com | www.janarnoldgallery.com
Instagram @janarnoldgallery | FB @janarnoldgallery

Curator:

ARTIS.LOVE / Sebastian Schager
me@artis.love | www.artis.love
Instagram @artis.love | FB Sebastian Schager

WIEN
KULTUR

Q21^{MO}

Jan Arnold

G A L L E R Y

ARTIS.LOVE



#STREETARTPASSAGE OPEN ARCHIVE



“OPEN ARCHIVE“

Opening Reception: Thu, Feb 9, 19-22h

Exhibition: Feb 10 - 28th, 2017

Hours: Tue – Sat, 13:00 – 19:00

Location:

frei_raum Q21 exhibition space,
MuseumsQuartier Wien,
Museumsplatz 1, A-1070 Vienna

Live art by

- Qback (DE)
- Boicut (AT)
- Fresh Max (AT)
- Jerson Jimenez (DO)

Sound

David Scheid Aka DwD (AT)
(Nonfunxion - RLR)

Artists (Archive)

- Maria Legat (AT)
- Ben Frost (AU)
- Deep Ink (AT)
- OZMO (ITA)
- Mandarina (AT)
- Paul Busk (AT)
- Tika (CH)
- Mafia (Irgalrga) (AT)
- Mr. Penfold (GB)
- Louis Weinberger (AT)
- Fefe Talavera (BR)
- Permanent Unit (AT)
- Grip Face (SP)
- Sebastian Schager (AT)

OPEN ARCHIVE (GER)

Die Ausstellung #Streetartpassage - „Open Archive“ im frei_raum Q21 exhibition space MuseumsQuartier Wien lädt zum Besuch aller von internationalen KünstlerInnen geschaffenen Werke, die während deren #Streetartpassage-Aufenthaltes im Zuge des Artist-in-Residence Programms des Q21 in Wien entstanden sind. Seit September 2008 haben mehr als 30 namhafte Street Artists, wie Anthony Lister (AU), Invader (FR) und die lokale Graffiti-Legende Busk (AT), um nur einige zu nennen, in der, im öffentlichen Raum am hinteren Eingang des weltberühmten Kunstkomplexes gelegenen, #Streetartpassage ausgestellt. Kurator Vitus Wehs Konzept der #Streetartpassage wurde von verschiedenen Kuratoren fortgeführt und von Sebastian Schager im Jahr 2015 übernommen. Jeder Künstlerbesuch wird nun von einer Einzelausstellung in der Jan Arnold Gallery in Kombination dem Q21 Artists-in-Residence Programms im MuseumsQuartier sowie einer eigens dafür produzierten und limitierten Druckedition von LeapArtPrints.com begleitet. Zusätzliche Kunstprojekte und eine Erwähnung der KünstlerInnen im jährlich erscheinenden „Betonblumen“ - Mini Magazin der Street Art Passage Vienna sind Teil des Konzepts. Alle bislang veröffentlichten Ausgaben werden ebenfalls in der Ausstellung zu besichtigen und zu erwerben sein.

Über ein Dutzend der insgesamt 30 Werke die von Künstlern für die #Streetartpassage geschaffen und Archiven im MQ gelagert wurden, werden neben neuen, im Laufe der Ausstellung entstehenden Arbeiten zu sehen sein. Die Intention der Ausstellung ist dem Publikum die Möglichkeit zu verschaffen eine Auswahl der verbliebenen Werke erneut und gesammelt zu betrachten und die Entstehung neuer Werke mitzerleben. Vier lokale Street Artists wurden eingeladen direkt im Ausstellungsraum zu arbeiten, um den Arbeitsprozess hautnah miterlebar zu machen. Jedes neue Werk wird in einer Rotation in der #Streetartpassage installiert und im öffentlichen Raum sichtbar gemacht. Hinweisen dürfen wir Sie auch auf die nächsten beiden #Streetartpassage Residencies im Juni und den Künstler Lush Sux (AU) der den Juli in Wien verbringen wird. Nähere Informationen dazu finden Sie rechtzeitig auf: www.janarnoldgallery.com

Weitere Informationen unter diesem Kontakt:

me@artis.love (SEBASTIAN SCHAGER) +43 (650) 9993559

JAN ARNOLD GALLERY

Museumsplatz 1, MQ - Electric Avenue, A-1070 Wien
office@janarnoldgallery.com | www.janarnoldgallery.com
Insta @janarnoldgallery | FB @janarnoldgallery

ARTIS.LOVE

Kauergasse 2/22 1150 Wien
me@artis.love | artis.love
Instagram @artis.love | FB Sebastian Schager

WIEN KULTUR

Q21 ^{MO}